



12層
12 Shelves

DVXZXJ0800B



6層
6 Shelves

DVXZXJ0800CG



可拉出旋轉鞋架，方便收納
Rotary Shoes Storage can be pulled out for easy storage

特點 Features:

- 獨有旋轉設計，正面及反面均可收納，用盡每吋空間
- 層板可以自由上下移動或拆除，自主設計擺放組合
- 可按個人習慣靈活放置各式鞋子，如靴子、高跟鞋等
- 收納量：
DVXZXJ0800B：12層(最多可擺放48對鞋)
DVXZXJ0800CG：6層(最多可擺放24對鞋)
- 鞋櫃內計之安裝尺寸：
DVXZXJ0800B：1,594(高) x 800(闊) x 370(深)毫米
DVXZXJ0800CG：1,000(高) x 800(闊) x 370(深)毫米
- 其他安裝要求：
(1) 鞋櫃頂板必須為固定硬層板，建議厚度最少為25毫米；
(2) 鞋櫃需使用開合度數為90°之門鉸
- 保修服務：1年保修服務(由安裝完成日起計)
- Rotary design creates easy access from both front and back, storage space is effectively utilized
- Racks can be adjusted or removed freely
- All kinds of shoes such as boots and high heels can be placed based on personal needs
- Capacity:
DVXZXJ0800B: 12 shelves(max. 48 pairs of shoes)
DVXZXJ0800CG: 6 shelves(max. 24 pairs of shoes)
- Size of Inner Cabinet for Installation:
DVXZXJ0800B: 1,594(H) x 800(W) x 370(D)mm
DVXZXJ0800CG: 1,000(H) x 800(W) x 370(D)mm
- Other Installation Requirement:
(1) Top panel of the shoe cabinet must be a fixed panel.
Recommended thickness is at least 25mm;
(2) 90°(opening angle)hinge is needed to use for the shoe cabinet
- Warranty Service: 1 year warranty service commencing from the date of installation

本產品目錄只供參考，資料已經過細心核對，如有錯漏，以廠方生產的規格為準。本公司保留更改產品設計及規格之權利，恕不另行通知。如有任何爭議，信興電器貿易有限公司保留最終決定權。

This catalogue is for reference only. The product information is subject to manufacturer specifications. The design and specifications of the products may be modified without prior notice. In case of any dispute, Shun Hing Electronic Trading Co., Ltd. reserves the right of final decision.

06/2020

